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Bestyrelsen 
 

 

DATO og TID 30. april 2025 kl. 18.00-21.00 

STED Teams 

DELTAGERE  
Pau Lund-Larsen (PAU), Jørgen Bentzen (JBZ), Lars Mayland (LMA), Maja Pilgaard 
(MPI), Cecilie Køllner Olsen (CKO), Karin Iversen (KIV) 
Nicolai Kaas Nordstrøm (NKN),), Claus Bøllingtoft (CLB – ref.) 

GÆSTER Christina Attrup Juhl, Sebastian Mikelsons, pkt. 1-5. 

AFBUD Robert Mikelsons (RMI) 

 

Referat 
 
 

1. Referat og dagsorden 
a. Referat fra sidste møde er godkendt pr. mail. 

 
b. Godkendelse og prioritering af dagsorden. 

Godkendt. 
 

2. Økonomi 
a. Kvartalsrapport for 1. kvartal 2025.  

Claus gennemgik kvartalsrapporten. Resultat ser positivt ud, også når der tages højde 
for periodeforskydninger. 
Mål for egenkapitalens størrelse fremover drøftes frem mod 2026. 
 

b. Status i øvrigt. 
Taget under pkt. 2a. 

 

3. Volleydag 
Status og orientering. 
 
Pau gennemgik program. Der sendes snart information ud om bindende tilmelding. 
Pau og Christina arbejder videre med planlægningen. 
 

4.  Bestyrelsesudvalg 
Orientering. 
 

• Pau orienterede om at Volleyball landshold- og talentudvikling har afholdt flere møder i 
forhold til proces vedrørende ny herreungdomslandstræner. 

• Sebastian orienterede om at Tobias har fået en god start som landstræner på 
beachvolley. 

• Der er fokus på at få flere ungdomsspillere på beachturen, og nedsat en arbejdsgruppe 
der skal komme med anbefalinger på hvad der kan hjælpe det på vej. 
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• Claus orienterede om at der er kommet flere hold med i Danmarksturneringen. 1 
Ligahold og 6 hold i 2. division. 

 

5. Volleyball Danmarks strategi og DIF strategiaftale 
a. DIF strategiaftale, oplæg til drøftelse og godkendelse. BILAG 

• Christina gennemgik spor 1: ”Trygge, rummelige og tilgængelige 
ungdomsmiljøer”. 

• Sebastian gennemgik spor 2: ”Styrkede talentudviklingsmiljøer”. 
• Nicolai gennemgik spor 3: ”Udvikling og testning af modeller til understøttelse 

af en bæredygtig forretningsmodel i Volleyball Danmark”. 
Bestyrelsen godkendte overordnet de opstillede resultatmål og procesmål på de 3 spor. 
Administrationen arbejder videre med de input der kom fra bestyrelsen, og indarbejder 
resultatmål og procesmål sammen med DIF. 
 

b. Volleyball Danmarks strategi.  
Er i proces i det kommende år. 

 

6. Repræsentantskabsmøde den 25. maj 2025 
a. Dialog om bestyrelseskandidater. 

Der er 3 ledige poster for to år, hvoraf den ene er vakant. 
Robert genopstiller, og Karin ønsker ikke at genopstille. 
Der er desuden 1 post for et år, som er vakant, da den ikke blev besat sidste år. 
 

b. Oplæg til ændringer i vedtægter fra Robert og Claus.  
Forslag blev godkendt med et par rettelser. 
 

c. Udkast til beretning til drøftelse.  
Pau sender udkast til bestyrelsen. 
 

d. Forslag til kontingentsatser.  
Forslag på ca. 3 % stigning blev vedtaget og skrives ind i dagsordenen. 
 

e. Forslag om midlertidigt landsholdsbidrag fra PAU.  
Pau argumenterede for at forslaget er nødvendigt i forsøget på at frembringe den 
fornødne økonomi til landsholdsaktiviteter. Det vil være et midlertidigt 
”landsholdsbidrag” for spillere i Volleyball Danmarks øvre rækker. 
På beachtouren ændres det fra at være et bidrag pr. spiller til et bidrag pr. 
stævnetilmelding på seniorturneringer (ikke DM): Future, Challenger og Grand Slam 
stævner. 
Claus gør forslaget færdigt til repræsentantskabsmødematerialet. 
 

f. Gennemgang af dagsorden.  
Dagsorden blev gennemgået. 
 

g. Planlægning i øvrigt.  
Til orientering. 

 

7. Diverse orientering 
a. Orientering fra Pau.  

Eftersendes i Teams. 
 

b. Orientering øvrige bestyrelsesmedlemmer.  
Intet nyt. 
 

c. Orientering fra administrationen. 
Christina har orienteret i Teams. 
Nicolai orienterede om at Sport Live kommer til at sende landskampe - både ude- og 
hjemmekampe. 
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d. Diverse møder.  

DIF-årsmøde den 2.-3. maj 2025. Pau, Jørgen og Nicolai deltager. 
 

e. Beslutning via Teams om streaming fra U17 DM og pokalfinaler. 
Bestyrelsen har via Teams besluttet, at der ikke streames fra U17 DM og U17 
pokalfinaler. 

 

8. Kommende møder mm. 
• Repræsentantskabsmøde søndag den 25. maj 2025 kl. 10 

 

9. Eventuelt 
 
Intet at referere. 
 

10. Information til offentliggørelse 
Drøftelse af evt. informationer der skal offentliggøres på volleyball.dk. 

• Information om repræsentantskabsmøde 2025 – dagsorden og forslag 
• Årsrapport for 2024 

 

  

 
 


